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К ВОПРОСУ О МУНИЦИПАЛЬНОМ УПРАВЛЕНИИ  

В УСЛОВИЯХ ПОЛИТИЧЕСКОЙ МОДЕРНИЗАЦИИ 

 

Д.И. Петиков  

 

Обусловленная процессами глобализации политическая модернизация оказывает существенное влияние 

на реализацию функций государственного управления. Рассматривается процесс модернизации, 

характерный для современной России, который затрагивает не только политическую, но и социально-

экономическую сферы общественной жизни. Особое внимание уделяется модернизации муниципального 

управления как необходимого условия стабилизации общественно-политических отношений. 
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D.I. Petikov 

To the question of municipal management in terms of political modernization 

 

Due to political modernization processes of globalization have significant impact on the implementation of 

government functions. The process of modernization, which is a characteristic for modern Russia, affects not only 

political, but also economic and social spheres of public life. Particular attention is paid to the modernization of 

municipal government as a prerequisite for stabilizing the socio-political relations. 
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